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“TOBB Nefes Kredisi” başladı 

 
 
Oda Başkanımız Sayın Bilal Adabağ, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’nin (TOBB) yeniden başlattığı 
“TOBB Nefes Kredisi” ile ilgili Denizbank Tatvan Şube Müdürü Taner Kerpiç ile bir araya geldi. 
 
TOBB Nefes Kredisini kullanmak isteyen üyelerimize gerekli kolaylıkların sağlanması noktasında 
istişarede bulunan Oda Başkanımız Sayın Bilal Adabağ, TOBB Nefes Kredisi’nin üyelerimize hayırlı 
olmasını diledi. 
 
Nefes Kredisinin dar bir süreçten geçen üyeleri bir nebze olsun rahatlatacağına inandığını ifade eden Oda 
Başkanımız Sayın Bilal Adabağ, katkılarından dolayı TOBB Başkanı Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu, Denizbank 
Genel Müdürü Hakan Ateş, Kredi Garanti Fonu (KGF) Faik Yavuz ve KGF Genel Müdürü Kasım Akdeniz’e 
teşekkürlerini iletti. 
 
TOBB’un öncülüğünde, Oda ve Borsaların katkılarıyla gerçekleştirilecek yeni Nefes Kredisi için imzalar 
TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ve Denizbank Genel Müdürü Hakan Ateş tarafından atılmıştı. 
TOBB ve 365 oda borsanın tüm kaynaklarının bir araya getirilmesiyle oluşturulan Nefes Kredisi’nde 2020 
yılı tamamen ödemesiz olacak. Ödemeler yıllık %7,5 faiz ile 2021’de aylık eşit 12 taksitle yapılacak. 
Kredi’de üst limit illere göre 50 bin ila 100 bin TL arasında değişiyor. TOBB Nefes Kredisi 2020 projesinin 
6,25 milyar TL’lik bir kredi hacmine ulaşması bekleniyor. TOBB Nefes Kredisine Denizbank aracılık 
edecek, Kredi Garanti Fonu (KGF) Hazine desteğiyle kredilere kefil olacak. 
 
Bu hafta itibariyle; TOBB’a bağlı oda ve borsalara üye olan cirosu 25 milyon TL’nin altında olan 
işletmeler, üye oldukları oda ve borsalardan faaliyet belgesi alarak, şahıs firmaları ise bir kefille 
Denizbank üzerinden krediye başvurabilecek. 
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Oda Başkanımız, KGF Bilgilendirme 

Seminerine katıldı 

 

Tatvan Ticaret ve Sanayi Odamızın Yönetim Kurulu Başkanı Bilal Adabağ, Türkiye Odalar 

ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı Sayın M. Rifat Hisarcıklıoğlu, KGF Yönetim Kurulu 

Başkanı Faik Yavuz ve KGF Genel Müdürü Kasım Akdeniz‟in katılımı ile telekonferans 

yöntemiyle gerçekleştirilen Kredi Garanti Fonu (KGF) Bilgilendirme Seminerine katıldı. 

Düzenlenen seminerde “Kredi Garanti Fonu” anlatılarak, seminer sonunda KOBĠ‟lerin konu 

hakkındaki soruları cevaplandırıldı. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



4 Tatvan TSO online Bülten Sayı:4/2020 NİSAN 

 
 

Tatvan Belediyesi ve TATSO’dan istişare 

toplantısı 

 
 

Tatvan Belediye Başkanı Mehmet Emin Geylani ve Tatvan Ticaret ve Sanayi Odası 
(TATSO) Başkanı Bilal Adabağ, Koronavirüs nedeniyle ilçemizde yaşanan sıkıntılar ile 
esnaf ve tacirlerimizin durumlarını görüşmek üzere düzenlenen istişare toplantısında bir 
araya geldi. 
 
TATSO’da gerçekleştirilen toplantıda; gündemdeki konular üzerine görüşme yapılarak, 
Tatvan Belediyesi ve TATSO işbirliği ile neler yapılabileceği konusunda fikir alışverişinde 
bulunuldu. 
 
Gündeme dair genel değerlendirmelerinde yapıldığı istişare toplantısında, gerek esnaf ve 
tacirlerimiz için ve gerekse ilçe halkımız için yapılabilecek tüm işlerde ortak hareket 
edilmesi kararlaştırıldı. 
 
Tatvan Belediyesi olarak ilçenin koronavirüs salgınından en asgari düzeyde etkilenmesi 
için ellerinden geleni yapmaya çalıştıklarını belirten Tatvan Belediye Başkanı Mehmet 
Emin Geylani, bu noktada TATSO ile de işbirliği içinde çalışma yürüteceklerini ifade etti. 
 
Tatvan Ticaret ve Sanayi Odası (TATSO) Başkanı Bilal Adabağ ise, TATSO olarak 
yürüttükleri çalışmaların yanında Tatvan Belediyesi ile de yürütecekleri ortak 
çalışmalarla süreci katkı sunacaklarını dile getirdi. 
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Pomza ve Perlit Çalıştayı Sonuç Bildirgesi 

Yayınlandı 

 

Odamız, Bitlis Valiliği ve Bitlis Eren Üniversitesi işbirliğinde düzenlenen “Ülkemiz ve Bitlis 
İçin Pomza ve Perlitin Dünü, Bugünü ve Yarını” temalı çalıştayın sonuç bildirgesi 
yayınlandı. 
 
İşte Pomza ve Perlit Çalıştayı Sonuç Bildirgesi: 

 “Çalıştay kitapçığının hazırlanması ve yapılan sunumların Fen Bilimleri ile Sosyal Bilimler 
Enstitüleri dergilerinde özel sayı olarak yayınlanması. Bu sayede çalıştayın yaygın etkisinin 
artırılmasının sağlanması. Pomza ve Perlit malzemeleri hakkında yöremizde ve 
Üniversitemizde yapılan çalışmaların derlenerek kayıt altına alınmasının sağlanması. 

 Bir sonraki yıl uluslararası düzeyde, “Geleceğin Malzemesi Olarak Pomza ve Perlit 
Sempozyumu ve Ürün Fuarı” teması ile bir organizasyon gerçekleştirilmesi. 

 Sunulan bildirilerden ilgili olanları Sosyal Bilimler Enstitü dergisinde yayınlanması. Gelecek 
yıl yakın tarihte uluslar arası sempozyumun düzenlenmesi. Pazar arayışının başlaması ve 
tanıtımın yapılmasındaki fuarda üniversite hocalarının davet edilmesi. 

 Bitlis ili sivil toplum örgütlerinin sosyal diyaloğunun zayıf olması ilin dinamiklerinin harekete 
geçirilmesinde negatif etki oluşturmaktadır. Bu sebeple Bitlis ili sivil toplum örgütlerinin 
sosyal diyaloğu kendi aralarında geliştirilmelidir. 

 Konu başlıklarının belirleneceği bir sempozyumun yapılması. Bu malzemelerin sadece 
olumlu ve kuvvetli yönlerinin haricinde olumsuz ve zayıf yönlerinin de belirlenmesi. 

 Endüstride Pomza ve Perlit ile üretilmesi gereken malzemelerin öncelikli olarak 
belirlenmesi. 

 Bitlis yöresi Pomza ve Perlitinin üstünlük-zayıflık ve kimyasal-fiziksel özelliklerin 
belirlenmesi. Dünya genelinde yapılan çalışmaların incelenip katma değeri en yüksek 
ürünlerin belirlenip öncelikli olarak üretilmesi. 
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 Ürün üretimi ve geliştirilmesi sürecince sadece Türk standartları değil tüm dünyada geçerli 
olacak standartlar çerçevesinde bu süreç yönetilmelidir. Prototip üretimlerinin geliştirilmesi 
ve sunulması yatırımcının daha kolay katılımını sağlayacaktır. Bu bakımdan prototip 
üretimine önem verilmelidir. 

 Gerçek Pomza ve Perlit rezervlerinin tespitinin yapılması yapılmışsa bilgilerin tüm 
kurumlarda güncellenmesinin sağlanması. Bu maden ve ocaklar hakkında kapatılmış ruhsat 
sahiplerinin ise devamının sağlanması. Pomza ve Perlit hammaddelerinin, kullanılacak 
alanlara göre karakterize edilmesi, yatırımların belirlenmesi. Sunum sonu sonuçlarının 
raporlarının bir araya getirilmesi. 

 Hem perlit hem pomza numunesi tarafımıza gönderilmesi halinde, kullanılacak sektöre göre 
gönderilecek numunelerin analizleri yapılacak ve bu sayede ne tür bir tesisin Bitlis iline 
kurulabileceği belirlenip, Bitlis için yol haritası oluşturulabilecektir. 

 Sanayi çalışanları ve üniversitemiz akademisyenleri daha sık bu konuda bir araya 
getirilmeli, yakın hedefleri gerçekleştirecek somut adımlar atılmalı. Pomza ve Perlit 
numunelerini istenilen yerlere, işadamları ve üreticiler olarak nakliye edilmesi sağlanmalıdır. 
Üzerinde çalışma yapmak isteyen akademisyenlerimize ulaştırılmalıdır. Pomza ve Perlitin 
kümelenmesi gerekir bunun nedeni ise dışarıya hammadde olarak satılmasının önlenmesi 
gerekliliğidir. 

 Bu konuda yalnızca akademik ve arge çalışmaları değil, sanayileşmeyi de unutmamalı, 
bunun için de çalışmalar yapılmalıdır. 

 Pomza ve Perlit üreticilerinin bölgeye yatırımın artmasının sağlanması gereklidir. 
 Pomza ve Perlit madenciliğin de denetlemeler daha sık yapılmalı ve ehil insanlar tarafından 

bu işlemler yapılmalıdır. Ġl özel idaresinde bu konular çerçevesinde maden mühendisi 
istihdamı sağlanmalıdır. 

 Üniversitemizde bu malzemeler üzerinde daha kapsamlı çalışmalar yapılması açısından 
disiplinler arası “Yüksek Lisans-Doktora” programı açılması hususunda Doç. Dr. Koray 
Köksal‟ın girişimde bulunması ve Rektörlüğümüzün olumlu kanaati oluşması halinde gerekli 
çalışmaların tarafından başlatılması. 

 Bitlis ilinin Pomza ve Perlit bakımından teknik anlamda geliştirilmiş bir şehir haline 
getirilmelidir. Bu hedef çerçevesinde, 5-8 yıl içinde Bitlis ili Pomza ve Perlit madenciliği 
açısından dünyada tanınır hale getirilebilir. Bu bakımdan stratejik hedefler konularak adım 
adım gerçekleştirilebilir. 

 UNESCO‟da pomza ve perlit üzerine bir bilim kürsüsü kurulması. 
 Etkinliklerin yapılmasında daha geniş ve uzun süreli duyuruların arttırılması. 
 Tanıtımını güçlendirmek adına girişimlerde bulunulacaktır.” 
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Oda Başkanımız TOBTİM yönetim kurulu 

toplantısına katıldı 

 

TOBTĠM Yönetim Kurulu Üyesi olan Tatvan Ticaret ve Sanayi Odamızın Yönetim Kurulu 

Başkanı Bilal Adabağ, TOBTĠM‟in internet üzerinden video konferans yöntemiyle 

gerçekleştirilen yönetim kurulu toplantısına katıldı. 

Düzenlenen toplantıda; TOBTĠM‟in Genel kurul tarihi başta olmak üzere Koronavirüs 

sonrası Moskova‟daki son durum ile Moskova‟da inşa edilen „Arkadia‟ Türk Ticaret Merkezi 

ve kiracılarının durumu görüşüldü. Durum değerlendirmesinin yapıldığı toplantı neticesinde 

TOBTĠM genel kurulunun 7 Temmuz‟da yapılması kararlaştırılırken, gündeme alınan diger 

konular üzerine istişarelerde bulunuldu. 
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Oda Başkanımız toplantıya katıldı 

 

Tatvan Ticaret ve Sanayi Odamızın Yönetim Kurulu Başkanı Bilal Adabağ, Ticaret 

Bakanımız sn. Ruhsar PEKCAN ve TOBB Başkanı sn. M.Rifat HĠSARCIKLIOĞLU‟nun 

katılımlarıyla 365 Oda/Borsa Yönetim Kurulu Başkanı ve 61 Sektör Meclis Başkanı ile 

gerçekleştirilen toplantıya katıldı. 

Ġnternet üzerinden video konferans yöntemiyle gerçekleştirilen toplantıda; TOBB 

Başkanımız sn. M.Rifat HĠSARCIKLIOĞLU, Oda Baskanımız Bilal Adabağ tarafından 

iletilen “Kira desteği” talebi başta olmak üzere oda ve borsa yönetim kurulu başkanları 

tarafından TOBB‟a iletilen Kamudan alacaklarının ödenmesi, Vergi ve SGK‟nın yeniden 

yapılandırılması, Elektrik ve doğalgaz faturalarının ertelenmesi gibi başlıca sorun ve 

sıkıntıları Ticaret Bakanımız sn. Ruhsar PEKCAN‟a iletti. 
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